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2020.gada 30.aprīlī                           Nr.12 

 

Sēde sasaukta plkst.10.00 

Sēdi atklāj plkst.10.00 

Domes sēde notiek attālinātā veidā kā videokonference, tā tiek ierakstīta video un audio 

formātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

Sēdes vadītājs: no plkst.10.00 - plkst.14.46 Dainis Karols – Talsu novada domes 

priekšsēdētājs 

 no    plkst.14.46 -  plkst.14.53 Normunds  Tropiņš –Talsu novada domes  priekšsēdētāja 

vietnieks                      

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti:    

Andis Astrātovs (no plks.11.52 - plkst.11.54  nav redzams video tiešraidē, plkst.13.21 

aiziet) 

Edmunds Demiters  

Daiga Feldmane  

Inga Gluzda  

Tabita Kalniņa (plkst.14.04 aiziet) 

Dainis Karols (plkst.14.46 aiziet) 

Miervaldis Krotovs  

Ilva Norenberga  

Gundars Sebris (no plks.10.39 - plkst.10.44  nav redzams video tiešraidē) 

Sandra Pētersone  

Alfons Spēks (plkst.14.27 aiziet)  

Normunds Tropiņš  

Gerda Zeberiņa  

Lauris Pīlēģis  

Oļegs Solovjovs 



 

Normunds Krūze (no plkst.10.24) 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti:  

          Edgars Zederis – attaisnotu iemeslu dēļ 

          Ģirts Kalnbirze – attaisnotu iemeslu dēļ  

 

Sēdē piedalās 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Inguna Kaļinka – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Dzintars Kalniņš – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītājs 

Ilze Lagzdiņa – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Jolanta Skujeniece – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas vadītāja 

Juris Krišjānis – Talsu novada būvvaldes vadītājs 

Arvis Lagzdiņš – Talsu novada pašvaldības komunālās nodaļas vadītājs 

Daniels Pētersons – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskās atbalsta daļas 

vadītājs 

Elvis Jansons –  Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskās atbalsta daļas jurists 

Inga Romaško – Talsu novada pašvaldības Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs  

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla 

administrators 

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vadītāja 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Citi:    

Kitija Vecmane – Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

Marika Grohjacka – Vandzenes un Laidzes pagasta pārvaldes vadītāja 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada Sociālā dienesta vadītājas vietniece 

 

Sēdes vadītājs D.Karols informē, ka sēde notiek attālinātā veidā, izmantojot 

videokonferenci un,  ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 70.1 un 70.2 punktu  

domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un pārraidīta kā videokonference publiskā 

interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes noteikumu 

ievērošanu. 

 

D.Karols iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

I.Gluzda jautā, kāpēc darba kārtībā nav iekļauts jautājums par ēdināšanas atbalsta 

sniegšanu 15 EUR apmērā profesionālās izglītības iestāžu audzēkņiem krīzes situācijā. 



 

Jautājums tika skatīts Finanšu komitejas sēdē un nepārprotami vienojāmies, ka šis jautājums 

jau kā lēmuma projekts tiks sagatavots un iekļauts šīs dienas domes darba kārtībā. 

D.Karols atbild, ka šis jautājums tika skatīts domes ārkārtas sēdē un  lēmums netika 

pieņemts. Pēc domes ārkārtas sēdes tika pieņemts lēmums, sniegt atbalstu pirmsskolas 

izglītības iestāžu audzēkņiem, un šāds sagatavots lēmuma projekts ir iekļauts šīs dienas 

darba kārtībā.  

I.Norenberga – 23.aprīlī deputātiem tika izsūtīta Konkurences padomes vēstule, kurā ir 

norādīts, ka Konkurences padome saskata virkni trūkumu izsoles noteikumos, kādus Talsu 

novada pašvaldība ir izsludinājusi. Tas ir saistībā ar darba kārtības 10.jautājumu. Vai kāds 

no Talsu novada pašvaldības šīs nedēļas laikā ir sazinājies ar Konkurences padomi, jo 

vēstulē bija norādīts, ka viņi labprāt tiktos ar pašvaldību? Vai pašvaldība ir veikusi šo saziņu 

un kad ir plānota šī tikšanās? 

D.Karols atbild, ka minētais jautājums tika skatīts Finanšu komitejā un izpildvara 

sniedza atbildes uz deputātu jautājumiem. Konkrēti mēs diskusijā varēsim pieskarties pie 

10.darba kārtības jautājuma. Ar Konkurences padomi ir notikusi sazināšanās. 

L.Pīlēģis norāda, ka domes materiāliem, kas tiek izsūtīti, ne vienmēr tiek pievienota 

visa informācija, kas ir saistīta ar šo jautājumu. Deputāti nesaņem pilnīgu informāciju, kas 

saistīta ar darba kārtības  jautājumiem. 

I.Gluzda norāda, ka kārtējo reizi darba kārtībā nav iekļauts jautājums par 

izpilddirektora pienākumu izpildītāja apstiprināšanu.  

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

G.Sebris, D.Feldmane, A.Astrātovs, G.Zeberiņa O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Demiters), pret 

nav, 2 atturas (I.Gluzda, I.Norenberga) apstiprināta 

 

 

 

Darba kārtība: 

1. Par deputāta Ģirta Kalnbirzes pilnvarām. 

2. Par grozījumu Talsu novada domes 15.06.2017. lēmumā Nr. 241 “Par Talsu 

novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu”. 

3. Par izmaiņām Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas sastāvā. 

4. Par grozījumiem Talsu novada Bērnu un jauniešu centra nolikumā. 

5. Par grozījumu Talsu novada domes 16.04.2020. lēmumā Nr. 175 “Par Talsu 

novada kultūras un atpūtas kalendāro plānu ārkārtējā situācijā”.  

6. Par grozījumu Talsu novada domes 16.04.2020. lēmumā Nr. 176 “Par Talsu 

novada sporta pasākumu kalendāro plānu ārkārtējā situācijā”. 

7. Par Talsu novada Attīstības programmas 2014.-2020. gadam 3.pielikuma 

“Investīciju plāns” grozījumiem.  

8. Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo izdevumiem 

savstarpējo norēķinu veikšanai līdz 2020.gada 31.augustam. 

9. Par atbalsta nodrošināšanu Upesgrīvas pamatskolas izglītojamiem attālināto 

apmācību laikā. 

10. Par nekustamā īpašuma V.Ruģēna ielā 4, Talsos,  izsoles noteikumu grozījumiem. 

11.  Par precizējumu veikšanu Talsu novada domes 2009. gada 9. jūlija saistošajos 

noteikumos Nr.2 “Talsu novada pašvaldības nolikums”. 

12. Par ēdināšanas atbalsta sniegšanu pirmsskolas izglītības iestāžu audzēkņiem 

saistībā ar ārkārtējās situācijas izsludināšanu valstī. 

13. Par samaksu Talsu novada domes izveidoto komisiju locekļiem. 

14. Par deputātes Ingas Gluzdas 20.04.2020. pieprasījumu. 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 



 

1. 

Par deputāta Ģirta Kalnbirzes pilnvarām” 

D.Karols 

 

D.Karols ziņo par lēmuma projektu.  

 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone,  G.Sebris,  D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa,  O.Solovjovs, I.Norenberga, 

L.Pīlēģis, E.Demiters), pret nav, atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.186 “Par deputāta Ģirta Kalnbirzes pilnvarām” Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

2. 

Par grozījumu Talsu novada domes 15.06.2017. lēmumā Nr. 241 “Par Talsu 

novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu” 

D.Karols, A.Lorence, I.Gluzda, I.Norenberga       

 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone,  

G.Sebris,  D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa,  O.Solovjovs, N.Krūze, E.Demiters), 1 pret 

(I.Gluzda), 2 atturas (I.Norenberga, L.Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.187 “Par grozījumu Talsu novada domes 15.06.2017. lēmumā Nr. 241 

“Par Talsu novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

3. 

Par izmaiņām Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas sastāvā 

D.Karols, A.Lorence, D.Feldmane, E.Demiters, I.Gluzda, T.Kalniņa, L.Pīlēģis  

 

A.Lorence  ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

G.Sebris no plks.10.39 - plkst.10.44  nav redzams video tiešraidē. 

 



 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone,  

G.Sebris,  D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, O.Solovjovs, N.Krūze, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga,  E.Demiters),  pret, 1 atturas (I.Gluzda), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.188 “Par izmaiņām Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas sastāvā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

4. 

 Par grozījumiem Talsu novada Bērnu un jauniešu centra nolikumā  

D.Karols, U.Katlaps 

 

U.Katlaps  ziņo par lēmuma projektu.  

 

 

Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone,  G.Sebris,  D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.189 “Par grozījumiem Talsu novada Bērnu un jauniešu centra 

nolikumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

5. 

 Par grozījumu Talsu novada domes 16.04.2020. lēmumā Nr. 175 “Par 

Talsu novada kultūras un atpūtas kalendāro plānu ārkārtējā situācijā” 

D.Karols, E.Murauska, L.Pīlēgis, N.Tropiņš 

 

E.Murauska ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone,  G.Sebris,  D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.190 “Par grozījumu Talsu novada domes 16.04.2020. lēmumā Nr. 175 

“Par Talsu novada kultūras un atpūtas kalendāro plānu ārkārtējā situācijā””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 



 

 

 

6. 

 Par grozījumu Talsu novada domes 16.04.2020. lēmumā Nr. 176 “Par 

Talsu novada sporta pasākumu kalendāro plānu ārkārtējā situācijā  

D.Karols, E.Murauska, D.Feldmane 

 

E.Murauska ziņo par lēmuma projektu.  

 

 

Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone,  G.Sebris,  D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.191 “Par grozījumu Talsu novada domes 16.04.2020. lēmumā Nr. 176 

“Par Talsu novada sporta pasākumu kalendāro plānu ārkārtējā situācijā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

7. 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2014.-2020. gadam 3.pielikuma 

“Investīciju plāns” grozījumiem 

D.Karols, L.Laicāns, I.Norenberga, D.Feldmane, G.Sebris 

 

L.Laicāns ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 12 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, T.Kalniņa, S.Pētersone, G.Sebris,  

D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters),  1 pret 

(I.Gluzda), 3 atturas (I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Spēks), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.192 “Par Talsu novada Attīstības programmas 2014.-2020. gadam 

3.pielikuma “Investīciju plāns” grozījumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

            

 

 8. 

Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo izdevumiem 

savstarpējo norēķinu veikšanai līdz 2020.gada 31.augustam 

D.Karols, D.Feldmane 

 

D.Feldmane ziņo par lēmuma projektu.  



 

 

Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone,  G.Sebris,  D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.193 “Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo 

izdevumiem savstarpējo norēķinu veikšanai līdz 2020.gada 31.augustam”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

9. 

Par atbalsta nodrošināšanu Upesgrīvas pamatskolas izglītojamiem attālināto 

apmācību laikā 

D.Karols, U.Katlaps 

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone,  G.Sebris,  D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.194 “Par atbalsta nodrošināšanu Upesgrīvas pamatskolas izglītojamiem 

attālināto apmācību laikā”. Lēmums pievienots protokolam 

 

 

 

10. 

Par nekustamā īpašuma V.Ruģēna ielā 4, Talsos,  izsoles noteikumu grozījumiem 

D.Karols, E.Jansons, I.Norenberga, Dz.Kalniņš, D.Feldmane, I.Gluzda, E.Demiters, 

L.Pīlēģis, G.Sebris 

 

E.Jansons ziņo par lēmuma projektu.  

I.Norenberga jautā, kurš no Talsu novada pašvaldības ir sazinājies ar Konkurences 

padomi, kas aizrādīja, ka viņi saskata virkni trūkumu izsoles noteikumos? Kādi bija 

Konkurences padomes ieteikumi? Kurš no Talsu novada pašvaldības darbiniekiem ar viņiem 

sazinājās, un kāda ir tālākā pašvaldības rīcība šajā sakarā, lai konkurenci maksimāli 

paplašinātu nevis ierobežotu?  

Dz.Kalniņš – kā jau es skaidroju Finanšu komitejas sēdē, tad uzreiz pēc vēstules 

saņemšanas, kas bija 11.martā, nākamā dienā sazinājos ar Konkurences padomi un izrunājām 

šos jautājumus. Tālākā sarakstē informēju arī vadību, tika sarunāts, ka pēc ārkārtējās situācijas 

atcelšanas varētu vienoties par laiku, lai tiktos klātienē – Talsu novada pašvaldībā, uzaicinot 

deputātus, darbiniekus un citas ieinteresētās amatpersonas tikšanās. 



 

I.Norenberga – Konkurences padome jau skaidri norādīja, ka šiem te nosacījumiem 

būtu jābūt saprotamiem visiem izsoles dalībniekiem. Viņi norādīja, ka būtu ieteicams 

pievienot pirkuma līguma projektu, vai tas viss tika ņemts vērā, attiecībā uz šo izsoli un 

izsoles noteikumiem?   

Dz.Kalniņš – kā jau jūs norādījāt, pati pareizi izlasījāt, tas ir ieteikuma raksturs. 

Iepriekš Talsu novada pašvaldībā prakse ir tāda, ka pirkuma līgumi netiek pievienoti, bet tas 

nav izslēgts, ka to var darīt nākotnē. Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija ir 

saskaņojusi un viņa nav atzinusi, ka no Talsu novada pašvaldības vai domes puses, kaut kas 

būtu pretlikumīgs. 

I.Norenberga jautā, vai ir ņemti vērē Konkurences padomes ieteikumi par konkurences 

paplašināšanu? 

Dz.Kalniņš atbild, ka izsoles noteikumi skaidri un precīzi nosaka pamata prasības. 

Jebkuram pretendentam ir vienādas tiesības piedalīties izsolē. 

D.Feldmane jautā, vai Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija ir 

iepazinusies ar šiem izsoles noteikumiem? 

Dz.Kalniņš atbild, ka jā. Izsoles noteikumi viņiem tika izsūtīti kopā ar lēmuma 

projektu. 

I.Gluzda jautā Juridiskās nodaļas vadītājam, kas ir tie iemesli, kas Jums neļāva 

pievienot pirkuma līgumu? Kas neļāva līdz šim deputātus iepazīstināt ar šo pirkuma līgumu, 

jo par to ir runāts vairākkārt. Kas ir tas, kas Jums ir traucējis to darīt?  

Dz.Kalniņš atbild, ka gatavojot lēmuma projektu no Juridiskās nodaļas tāds 

uzstādījums netika uzstādīts. Tādas prasības neparedz arī likums. 

D.Karols atbild, ka nekādus šķēršļus neredz, lai Juridiskā nodaļa šo līgumu varētu 

sagatavot un deputātus ar viņu iepazīstināt. 

Notiek diskusija. 

 

Ar 11 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, S.Pētersone, G.Sebris,  

D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), 2 pret (A.Spēks, 

I.Gluzda),   3 atturas (L.Pīlēģis, I.Norenberga, T.Kalniņa), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.195 “Par nekustamā īpašuma V.Ruģēna ielā 4, Talsos,  izsoles 

noteikumu grozījumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

I.Gluzda pamato savu balsojumu. 

 

 

11. 

Par precizējumu veikšanu Talsu novada domes 2009. gada 9. jūlija saistošajos 

noteikumos Nr.2 “Talsu novada pašvaldības nolikums” 

D.Karols, Dz.Kalniņš, D.Feldmane, I.Norenberga, L.Pīlēģis, I.Gluzda  

 

Dz.Kalniņš ziņo par lēmuma projektu.  

A.Astrātovs no plks.11.52 - plkst.11.54  nav redzams video tiešraidē. 

I.Norenberga izsaka lūgumu, ja Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija 

vai citas iestādes adresē šādas līdzīgas vēstules, par kurām pēc tam jālemj domes sēdē, ja 



 

Ministrija sūta vēstuli Talsu novada domei, tad lūgums to arī atsūtīt Talsu novada domei, 

tiem, kas veido šo te domi, tas ir, deputātiem. Materiālus sagatavojot, pievienot arī šīs te 

vēstules un materiālus izsūtīt pilnīgus. 

L.Pīlēģis – turpmāk lūdzu, ja ir kādos lēmumos izmaiņas, tad pašus šos lēmumus arī  

atsūtīt.    

 

Ar 12 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, T.Kalniņa, S.Pētersone,  G.Sebris,  

D.Feldmane,  A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 4 

atturas (L.Pīlēģis, I.Norenberga, I.Gluzda, A.Spēks), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.196 “Par precizējumu veikšanu Talsu novada domes 2009. gada 9. jūlija 

saistošajos noteikumos Nr.2 “Talsu novada pašvaldības nolikums””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

D.Karols  ierosina  izsludināt piecas minūtes  sēdes pārtraukumu.   

Iebildumu nav. 

 

Plkst.12.12 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums. 

Plkst.12.21 tiek atsākta domes sēde. 

 

 

12. 

Par ēdināšanas atbalsta sniegšanu pirmsskolas izglītības iestāžu audzēkņiem 

saistībā ar ārkārtējās situācijas izsludināšanu valstī 

D.Karols, I.Kārklevalka, S.Pētersone, L.Pīlēģis, I.Gluzda, I.Norenberga, U.Katlaps  

 

I.Kārklevalka ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone,  G.Sebris,  D.Feldmane,  G.Zeberiņa, N.Krūze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, 1 atturas (A.Astrātovs),   

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.197 “Par ēdināšanas atbalsta sniegšanu pirmsskolas izglītības iestāžu 

audzēkņiem saistībā ar ārkārtējās situācijas izsludināšanu valstī”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

 

 



 

13. 

Par samaksu Talsu novada domes izveidoto komisiju locekļiem 

D.Karols, I.Kaļinka, I.Gluzda, M.Krotovs, D.Feldmane, L.Pīlēģis, I.Norenberga, 

E.Demiters, A.Astrātovs, N.Tropiņš  

 

Sagatavots lēmuma projekts ar četriem redakcijas variantiem: 

1.variants 

1. Noteikt, ka samaksa par komisijas locekļu pienākumu pildīšanu tiek aprēķināta visu 

Talsu novada pašvaldības nolikumā noteikto komisiju locekļiem. 

 

2.variants. 

1. Noteikt, ka samaksa par komisijas locekļu pienākumu pildīšanu tiek aprēķināta visu 

Talsu novada pašvaldības nolikumā noteikto komisiju locekļiem, izņemot pašvaldības iestāžu 

darbiniekiem. 

 

3.variants 

1.Noteikt, ka samaksa par komisijas locekļu pienākumu pildīšanu tiek aprēķināta 

administratīvās, iepirkumu, dzīvokļu, licencēšanas, zaļumsaimniecības, pedagoģiski 

medicīniskās komisiju locekļiem. 

 

4.variants 

1.Noteikt, ka samaksa par komisijas locekļu pienākumu pildīšanu tiek aprēķināta 

administratīvās, komisijas materiālu izskatīšanai par nacionālās pretošanās kustības dalībnieka 

statusa piešķiršanu, interešu izglītības programmu vērtēšanas un mērķdotācijas sadales 

komisijas, pedagoģiski medicīniskā komisijas, pieteikumu nometņu organizēšanai 

izvērtēšanas komisijas, dzīvojamo māju privatizācijas komisijas, iepirkumu, Talsu sadarbības 

teritorijas civilās aizsardzības komisijas, Talsu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 

komisijas, stipendiju piešķiršanas komisijas,  pasažieru pārvadājumu  un ceļu 

apsaimniekošanas komisijas, Talsu novada jaunatnes lietu konsultatīvā padomes, Sadarbības 

grupas bērnu tiesību aizsardzībā, objektu privatizācijas un īpašuma atsavināšanas komisijas, 

Talsu novada medību koordinācijas komisijas, lēmumu pieņemšanai par lauksaimniecības 

zemes iegūšanu īpašumā komisijas, mantas iznomāšanas komisijas, licencēšanas, dzīvokļu un 

zaļumsaimniecības komisiju locekļiem  

 

 

2.Komisijas locekļu darba samaksas stundas tarifa likmes noteikšanā pielieto  deputātu 

darba samaksas stundas likmi, kas reizināta ar koeficientu 0,6. 

3.Komisiju locekļi saņem atlīdzību : 

3.1.Par nostrādātām stundām komisiju sēdēs, apsekošanā, attālinātā darbā, 

3.2.Administratīvās un  iepirkumu komisijas priekšsēdētāji par pienākumu veikšanu 

ārpus sēžu laika par laiku līdz 10 stundām mēnesī. 

4.Komisiju locekļu darba laika uzskaiti organizē komisijas priekšsēdētājs. 

5. Komisijas priekšsēdētājs komisijas locekļu darba laika uzskaites veidlapu, kuru 

apstiprina komisijas priekšsēdētājs, ne vēlāk kā līdz katra mēneša pēdējai darba dienai 

iesniedz Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļai. 



 

6. Finanšu un grāmatvedības nodaļa aprēķina atalgojumu vienu reizi mēnesī un 

izmaksā to tuvākajā algas dienā. 

7. Lēmums stājas spēkā ar 2020.gada 1.jūniju. 

8. Atzīt par spēku zaudējušu Talsu novada domes 10.09.2009. lēmumu Nr. 220 “Par 

samaksu komisiju locekļiem”. 

 

I.Kaļinka ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

E.Demiters izsaka priekšlikumu izņemt no lēmuma projekta otro punktu. Domes 

vadībai aicināt uz plašāku diskusiju komisiju un komiteju vadītājus. Gan saistībā uz 

atalgojuma apmēru, gan nolikuma pārskatīšanai. Komisiju locekļu skaits varētu būt 

samazināts līdz pieciem locekļiem, izņēmums varētu būt Iepirkuma komisija. 

D.Karols izsaka lūgumu, tomēr otro punktu atstāt, jo tas paredz vismaz kaut kādu 

samaksu, bet par to noteikti ir jārunā. 

 

D.Feldmane informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

 

E.Demiters izsaka lūgumu par viņa priekšlikumu balsot, jo, ja šodien deputāti uzņemas 

atbildību un samazina atalgojumu komisijas locekļiem, tad man kā komitejas loceklim nav 

pārliecība, ka spēsim nodrošināt kvalitatīvu komisiju darbu. Aicina atsevišķi ar balsojumu  

lemt par otro punktu. Vai viņš tiek skatīts tālāk, vai izņemts no lēmuma projekta.  

I.Kaļinka atbild, ka, runājot par otro punktu, ar šo lēmumu tiek atcelts iepriekšējais 

lēmums, 2009. gada, kurš noteica šīs te stundas samaksas likmes noteikšanu. Ja šis lēmums ir 

atcelts, un neko vietā neieliek, izņemot ārā otro lēmuma punktu, tad šinī brīdī vispār nav 

zināms, cik ir jāmaksā par vienu stundu komisijas loceklim. Otrajā punktā var ielikt kaut kādu 

pagaidu noregulējumu, jo, izņemot viņu ārā, vairs nebūs zināms, cik aprēķināt komisijas 

locekļu samaksu. 

A.Astrātovs atbalsta E.Demitera priekšlikumu, jo sagatavotais lēmuma projekts stāsies 

spēkā tikai ar 1. jūniju. Tas nozīmē, ka līdz 1. jūnijam ir laiks šo jautājumu atrisināt. 

N.Krūze informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

G.Sebris pauž atbalstu pirmajam variantam. Uzskata, ka darbs komisijās ir 

apmaksājams. 

I.Gluzda pauž atbalstu otrajam variantam. 

D.Karols aicina balsot par E.Demitera izteikto priekšlikumu izņemt ārā 2. punktu - 

komisijas locekļu darba samaksas stundas tarifa likmes noteikšanā pielieto deputātu darba 

samaksas stundas likmi, kas reizināta ar koeficientu 0,6. 

N.Tropiņš papildina E.Demitera priekšlikumu, ka atbalsta 2.punkta izņemšanu, bet 

līdz ar to ir jāizņem arī 8.punkts. Līdz 1.jūnijam atstāt spēkā 2009.gadā pieņemto lēmumu, un 

tad jātiek skaidrībā, kad šis lēmums varētu stāties spēkā. 

D.Karols jautā E.Demiteram, vai viņš tam piekrīt. 

E.Demiteram iebildumu nav. 

 

D.Karols aicina balsot par priekšlikumu lēmumā projektā 2.punktu –  “komisijas 

locekļu darba samaksas stundas tarifa likmes noteikšanā pielieto deputātu darba samaksas 

stundas likmi, kas reizināta ar koeficientu 0,6” un 8. punktu –  “atzīt par spēku zaudējušu 



 

Talsu novada domes 10.09.2009. lēmumu Nr. 220 “Par samaksu komisiju locekļiem” izņemt 

ārā no sagatavotā lēmuma projekta. 

 

 

 

Ar 10 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, S.Pētersone,  G.Sebris,  

A.Astrātovs,  G.Zeberiņa, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 4 atturas (I.Gluzda, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, T.Kalniņa,), [D.Feldmane, N.Krūze balsojumā nepiedalās] priekšlikums tiek 

atbalstīts. 

 

D.Karols aicina balsot par redakcijas variantiem, un kurš variants iegūs balsu 

vairākumu, tas tiks iekļauts lēmuma projektā. 

              Iebildumi nav. 

 

D.Karols aicina balsot par 1.variantu –  “1. Noteikt, ka samaksa par komisijas 

locekļu pienākumu pildīšanu tiek aprēķināta visu Talsu novada pašvaldības nolikumā noteikto 

komisiju locekļiem”. 

 

Ar 10 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, T.Kalniņa, S.Pētersone,  G.Sebris,  

A.Astrātovs,  G.Zeberiņa,  O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 4 atturas (I.Gluzda, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, A.Spēks,), [D.Feldmane, N.Krūze balsojumā nepiedalās] priekšlikums tiek 

atbalstīts. 

 

D.Karols izsaka priekšlikumu, ka par pārējiem variantiem nebalsot, jo pirmais ir 

ieguvis balsu vairākumu. 

I.Gluzda uzstāj uz to, lai tiktu balsots par visiem variantiem. 

 

D.Karols aicina balsot par 2.variantu –  “1. Noteikt, ka samaksa par komisijas 

locekļu pienākumu pildīšanu tiek aprēķināta visu Talsu novada pašvaldības nolikumā noteikto 

komisiju locekļiem, izņemot pašvaldības iestāžu darbiniekiem”.  

 

Ar 1 balsi par (I.Gluzda), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

D.Karols aicina balsot par 3.variantu – “1.Noteikt, ka samaksa par komisijas locekļu 

pienākumu pildīšanu tiek aprēķināta administratīvās, iepirkumu, dzīvokļu, licencēšanas, 

zaļumsaimniecības, pedagoģiski medicīniskās komisiju locekļiem”. 

   

Par nav, priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

 

D.Karols aicina balsot par 4.variantu – “1.Noteikt, ka samaksa par komisijas locekļu 

pienākumu pildīšanu tiek aprēķināta administratīvās, komisijas materiālu izskatīšanai par 

nacionālās pretošanās kustības dalībnieka statusa piešķiršanu, interešu izglītības programmu 

vērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisijas, pedagoģiski medicīniskā komisijas, 

pieteikumu nometņu organizēšanai izvērtēšanas komisijas, dzīvojamo māju privatizācijas 

komisijas, iepirkumu, Talsu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas, Talsu 



 

sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas, stipendiju piešķiršanas komisijas,  

pasažieru pārvadājumu  un ceļu apsaimniekošanas komisijas, Talsu novada jaunatnes lietu 

konsultatīvā padomes, Sadarbības grupas bērnu tiesību aizsardzībā, objektu privatizācijas un 

īpašuma atsavināšanas komisijas, Talsu novada medību koordinācijas komisijas, lēmumu 

pieņemšanai par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisijas, mantas iznomāšanas 

komisijas, licencēšanas, dzīvokļu un zaļumsaimniecības komisiju locekļiem”. 

 

Par nav, priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu ar pirmo redakcijas variantu un izņemto 

2.un 8.punktu. 

 

 

Ar 10 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, T.Kalniņa, S.Pētersone,  G.Sebris,  

A.Astrātovs,  G.Zeberiņa,  O.Solovjovs, E.Demiters), 1 pret (I.Gluzda), 3 atturas (I.Gluzda, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, A.Spēks,), [D.Feldmane, N.Krūze balsojumā nepiedalās],  

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.198 “Par samaksu Talsu novada domes izveidoto komisiju locekļiem”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

L.Pīlēģis pamato savu balsojumu. 

              I.Gluzda pamato savu balsojumu. 

              I.Norenberga pamato savu balsojumu. 

              Plkst.13.21 aiziet A.Astrātovs. 

 

 

14. 

Par deputātes Ingas Gluzdas 20.04.2020. pieprasījumu 

D.Karols, I.Gluzda, I.Norenberga, D.Feldmane, I.Kaļinka, G.Zeberiņa, T.Kalniņa, 

A.Spēks, L.Pīlēģis, N.Tropiņš, Dz.Kalniņš    

 

D.Karols ziņo par lēmuma projektu.  

I.Gluzda sniedz savu skaidrojumu kā pieprasījuma iesniedzēja. 

Notiek diskusija. 

 

D.Feldmane informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

Plkst.14.04 aiziet T.Kalniņa. 

S.Pētersone informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

G.Zeberiņa informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

G.Sebris informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

O.Solovjovs informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

N.Krūze informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

 



 

D.Karols aicina balsot par I.Gluzdas iesūtīto priekšlikumu – deputātiem, kuri savieno 

deputātu pienākumu pildīšanu ar amata pienākumu pildīšanu pašvaldības iestādēs, samazināt 

slodzi pamatdarbā par laiku, kad darbinieks realizē deputāta pilnvaras un veikt darba samaksu 

par deputāta pienākumu pildīšanu. 

I.Norenberga jautā, ja tiks pieņemts I.Gluzdas priekšlikums, vai tiks paredzēts uzskaitīt 

virsstundas, kā tas ir paredzēts likumā? Par šīm stundām, ko deputāts pavadījis domes sēžu 

laikā viņam tiks maksāts kā deputātam, bet tajā pašā laikā tiks nodrošināta kvalitatīva 

virsstundu uzskaite – vakaros, brīvdienās, šajā laikā, kad deputāts atstrādā savu pamatdarbu?  

I.Kaļinka atbild, ka šobrīd skaidru atbildi uz šo jautājumu nevar sniegt. Ja 

darbiniekiem ir virsstundas, tās tiek apmaksātas. Darba likums arī regulē kā vispār 

darbiniekam var likt strādāt virsstundas. Ir laika darba samaksa, kas regulē 40 stundas darba 

nedēļā. Virsstundas parādās tikai tad, ja strādāts vairāk par 40 stundām.  

 

D.Karols aicina balsot par I.Gluzdas iesniegto priekšlikumu. 

 

Ar 3 balsīm par (I.Gluzda, L.Pīlēģis, I.Norenberga), 1 pret (D.Karols), 4 atturas (A.Spēks, 

N.Tropiņš, M.Krotovs, E.Demiters), [D.Feldmane, N.Krūze, G.Zeberiņa, O.Solovjovs, 

S.Pētersone, G.Sebris balsojumā nepiedalās], priekšlikums netiek pieņemts. 

 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 2 balsīm par (D.Karols, M.Krotovs), 1 pret (I.Gluzda), 5 atturas (A.Spēks, N.Tropiņš,  

E.Demiters, L.Pīlēģis, I.Norenberga), [D.Feldmane, N.Krūze, G.Zeberiņa, O.Solovjovs, 

S.Pētersone, G.Sebris balsojumā nepiedalās],  

 

DOME NOLEMJ 

 

Lēmuma projekts “Par deputātes Ingas Gluzdas 20.04.2020. pieprasījumu” netiek atbalstīts. 

 

          I.Gluzda pamato savu balsojumu. 

          N.Tropiņš pamato savu balsojumu. 

          L.Pīlēģis jautā, kas tālāk notiek ar šo nepieņemto lēmuma projektu?  

          Dz.Kalniņš atbild, ka lēmums ir pieņemti, ja par to nobalso vairākums no klāt esošajiem 

deputātiem, ja likumā nav paredzēts citādi. Šajā gadījumā lēmuma projekts nav pieņemts. 

 

Plkst.14.27 aiziet A.Spēks. 

 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu  

D.Karols, I.Kaļinka, I.Norenberga, L.Pīlēģis, I.Gluzda, M.Krotovs, D.Feldmane, G.Sebris 

 

I.Kaļinka iepazīstina ar izpilddirektora pārskatu par veikto darbu un pieņemto lēmumu 

izpildes gaitu. Līdz 30.maijam ir jāatskaitās par Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrībām. 

Par to, kā kapitālsabiedrībās ir izpildīti stratēģiskie plāni, kādi ir rezultāti. Līdz šim tas nav 

bijis. Ir sagatavots priekšlikums, atskaites forma, kas ir ņemta pēc Ministru kabineta 

noteikumu pielikuma. Jautā par atskaites veidlapu, vai sagatavojot šo te informāciju par 



 

kapitālsabiedrībām, var izmantot veidlapu, kas ir Ministru kabineta noteikumiem Nr.95 

pielikumā?  

D.Karols atbild, ka tur iebildumi nevarētu būt, ja tās ir izstrādājusi valsts, tad tās ir 

piemērotas arī Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrībām. 

Nevienam deputātam iebildumu nav. 

I.Norenberga jautā, vai tiks veikta arī analīze, vai tiks tikai atsūtīta  aizpildīta tabula? 

I.Kaļinka atbild, ka tas ir paredzēts. Šī ir bāze, lai šo izvērtējumu veiktu. 

I.Norenberga jautā, cik bieži plānots šādu izvērtējumu iesniegt? 

I.Kaļinka atbild, ka reizi gadā. 

I.Norenberga jautā, vai nevajag biežāk. 

I.Kaļinka atbild – nē, nevajag. Šis ir kapitālsabiedrību darbības izvērtējums, kas balstās 

uz noteiktu laika nogriezni, un tas ir gads. Šāda veida analīzes nav nepieciešamas veikt 

biežāk. 

Notiek diskusija. 

 

Plkst.14.46 aiziet D.Karols. 

No plkst.14.46 sēdi vada N.Tropiņš. 

I.Norenberga jautā, vai Talsu novada pašvaldības auditora sagatavotais ziņojums [par 

atbildīgo darbinieku izvērtējumu saistībā ar Valdgales pagasta nekustamo īpašumu “Ziedoņi” 

notikušo pretlikumīgo mežizstrādi], tiks izsūtīts arī deputātiem? 

I.Kaļinka atbild – ja būs tāds norādījums. 

N.Tropiņš atbild, ka deputātiem ir tiesības ar viņu iepazīties. 

I.Norenberga lūdz to izsūtīt deputātiem. 

I.Kaļinka atbild, ka pēc svētkiem. 

L.Pīlēģis jautā, vai Talsu novada pašvaldībā ir apsvērta doma pašvaldības transporta 

līdzekļiem ierīkot GPS?  

I.Kaļinka – bez sagatavošanos nevarēs atbildēt uz šo jautājumu. 

L.Pīlēģis rosina izvērtēt šo un tad informēt. Rosina to organizēt pie nākamās 

izpilddirektora atskaites. 

N.Tropiņš apgalvo, ka tas ir jāizvērtē. Ka tiks izrunāts ar Komunālās nodaļas vadītāju, 

lai viņš organizē šo izvērtēšanu un sniedz deputātiem priekšlikumus un informāciju. 

 

 

 

Sēde slēgta plkst.14.53 

  

      

Sēdes vadītājs:       D.Karols 

Parakstīts 07.05.2020. 

 

 

Parakstīts 07.05.2020.                                                                       N.Tropiņš 

 

 

Protokolētāja        E.Grīnberga 


